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25 марта 2023 г.

Někteří komentátoři mluví z pozice „zde bojujeme s
úzkostí o naši budoucnost a přirozené přežití a Západ
prostě může donekonečna házet peníze na
salomachisty.

putin-today.ru/archives/176850

Dobré odpoledne, drazí přátelé, opět je na drátě špatná

Horda se špatným autorem, který píše špatné texty o

špatných věcech.

Všimli jsme si, že když se pokoušíme modelovat další vývoj

chochlokského konfliktu, někteří komentátoři mluví z pozice „zde s

úzkostí bojujeme o naši budoucnost a přirozené přežití a Západ

prostě může donekonečna házet peníze a zbraně na salomasochisty. ,

investuje svou pozornost a zdroje do této dávky, je schopen po

libovolně dlouhou dobu."

A pak je tu rituál: všichni si teď musíme naléhavě uvědomit něco pro

sebe důležitého, jinak konec.

https://www.putin-today.ru/archives/176850
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Očekávání tohoto konce v odborné komunitě za poslední rok dobře

zapustilo kořeny, v jistém smyslu je to nyní Damoklův konec –

permanentní abstraktní hrozba, kterou na sebe lidé vyzývavě mávají

v dobách, kdy je v zemi relativní klid. frontové a blízké zprávy.

Argumentovat tímto postojem se zdá být beznadějné povolání,

protože všechny trumfy budou zjevně v rukou protivníka. Nakonec,

konfrontace mezi naším státem a velkým Západem probíhá po

staletí, že kolektivní LGBT tábor není poprvé, co k nám vtrhl válkou a

zjevně se nás pokusí do posledního svrhnout, investovat do něj

všechny zdroje, které má k dispozici -

Ale předtím jsme se do takových sporů nedostali. Proč to

nezopakovat dnes.

Začněme se odvíjet z povzdálí a znovu se špetkou herní teorie,

pardon. Každopádně kanál není náš a autor není autor - píšeme, jak

chceme. Takže prosím utáhněte upevňovací popruhy pevněji, nyní se

pokusme dekonstruovat nepopiratelné.

Nejprve si udělejme výhradu: touha kolektivního Západu do

nekonečna investovat všechny dostupné zdroje do vojenské

konfrontace s naší Federací s vámi je jen jedním z předpokladů, které

máme k dispozici, podle nichž musí současný konflikt v dohledné

době nutně skončí buď úplným kolapsem hloupého hegemona, nebo

naším úplným kolapsem.

Jinými slovy, v tomto scénáři mluvíme o hře s nulovým součtem,

podobné zápasu ze série play off, kdy jeden tým musí vyhrát a druhý

musí prohrát-kapitulovat. Takové sladění jen stěží umožňuje scénář,

ve kterém žádná ze stran v tuto chvíli nedosáhne ideálního

požadovaného výsledku, ale zároveň přijde nazmar skutečná horká

fáze konfliktu – a samotné narážení přejde do fáze stagnace. Ne

podle Clausewitze „válka je pokračováním politiky“, ale spíše podle
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vzorce „politika je pokračováním války“ (mimochodem, internet

připisuje poslední znění doktríně stejného Gerasimova, kterého se

pokusil vypálit Telegram minulý rok).

 

A tato možnost je také docela možná, milí přátelé.

Obecně platí, že pokud se někdo vážně zaváže vypočítat budoucnost -

a to je poměrně komplikovaná záležitost - bude pro něj zvláštní

zaměstnání spočívat pouze na jedné z pravděpodobných cest vývoje

událostí. Z toho někdy začínají i problémy s hlavou, kdy se

nepředvídatelná realita sama přizpůsobuje lidskému vnímání a

připomíná variabilitu a potřebu udržovat mechanismy osobní

adaptace v pracovním stavu.

To se například nedávno stalo s Tureckem, které má vážné regionální

ambice, ale jejich realizace bude v tuto chvíli obtížná kvůli

následkům zemětřesení, škody, ze kterých úřady nyní odhadují asi

104 miliard dolarů, to je asi 12 % tureckého HDP, dopad je velmi

citlivý.

A to je jen jeden z nejzřetelnějších příkladů nepředvídatelnosti

budoucnosti, samozřejmě nevoláme po spoléhání se na kalderu v

Yellowstone, že koriguje americkou zahraniční politiku.

Jednoduše tvrdíme, že Západ, který bude do konfliktu s Ruskem

zcela jistě investovat všechny dostupné zdroje až do úplného konce,

je jen jedním z možných scénářů. U kterých věříme, že motivace

Západu a potenciál jeho zdrojové základny jsou nám důkladně známy

a nebudou se časem měnit, což nám umožní udržet konflikt v horké

fázi pět, deset, dvacet, sto let nebo tak dlouho, jak to bude trvat.

Mimochodem, pozor, čím vyšší číslo za roky, tím méně

pravděpodobná vám bude tato předpověď připadat.

Další možnou možností pro ukončení aktuální dávky může být stejný

výsledek „losování“, ve kterém žádná ze stran nezíská ideální

výsledek pro sebe, ale každá bude schopna v tuto chvíli stanovit
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optimální zarovnání, pokud se bude domnívat, že další investice jeho

vlastních zdrojů v konfliktu je nekonzistentní potenciální přínos.

Než mávnete rukou, milí přátelé, ještě jednou si vzpomeňte na

nedávné vrcholné setkání mezi vedením ČLR a naší Federací. Číňané

přinesli mírovou iniciativu, která byla ruským vedením přijata

příznivě. Ve skutečnosti naše vojensko-politická elita již ne poprvé

prohlásila, že vyjednávání s erby je možné samo o sobě, erby prostě

musí přijmout realitu, která se dnes na Zemi vyvinula.

"Ach, stráže lobují za dohodu, věděli jsme to, spadnou pod každého!"

Podobná (jako výše) mozková syfilis v Runetu je nyní také populární,

drazí přátelé, ale opakujeme: budoucnost není lineární, je

proměnlivá. A pokud se najednou bavíme o vládě, tak normální

manažer zbystří ne na jeden, ale na více možných budoucích scénářů

najednou.

Tak.

K dnešnímu dni můžeme říci, že Čína má rozhodně zájem na

zahájení mírového procesu – a dokonce vypracovala určitý plán

osídlování. Protože Čína už nyní dosáhla navýšení s ruskou

surovinovou základnou, kterou bude v budoucnu potřebovat, až se

USA budou chtít blíže zmocnit Nebeské říše. Navíc to, že to Spojené

státy chtějí udělat, nezávisí na výsledku současného konfliktu. Ať už

Rusko vyhraje nebo prohraje, v každém případě budou muset

Američané v budoucnu zlikvidovat konkurenci druhého velkého

asijského hráče.

Čína si také může být jistá, že v případě ukončení konfliktu se ruská

ropa a plyn hned tak nevrátí do šílené Evropy, ale zůstanou u ní,

takže Peking má právě teď mírové řešení – a klidně může lobbovat

tento projekt na mezinárodní scéně, verbující politické body jako

nový globální mírotvůrce.
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O naší Federaci jsme již psali, nejvyšší vedení ve službě opakuje, že je

připraveno na jednání s přihlédnutím k novým skutečnostem. Tady,

když na chvíli vypnete expertní emoce a otočíte hlavu, tak stát už po

roce získal několik milionů nových občanů, rozrostl se o území o

velikosti jednoho a půl Rakouska, vytvořil Moře     Azov ve vnitrozemí -

a to pokud neuvedete fosilní zdroje a nová výrobní zařízení

(například ZNPP největší jaderná elektrárna v Evropě).

Pro 21. století jsou akvizice bezprecedentní.

Navíc nezapomínejme, že z Ukrajiny je po roce ekonomická mrtvola.

Jde o geopolitický balast, který v době míru sežere o nic méně peněz

od dárců než ve válečné době, ale nikdy se nebude moci postavit sám.

Ne úplná denacifikace a demilitarizace, samozřejmě. Místo toho ale

celý sousední stát ztratil jakoukoli naději na budoucí autonomii.

Celkově tedy není divu, že ruské úřady záměrně neodmítají

samotnou myšlenku vyjednávání. A mimochodem, populární píseň,

že „nemůžeš vyjednávat, hřebeny se prostě přezbrojí“ - ve skutečnosti

funguje ve dvou směrech. Ve světle užší spolupráce s Čínou je stále

velkou otázkou, kdo z dočasné pauzy pro přezbrojení profituje. Ruští

experti se domnívají, že Chochlov a například John Kirby z

ministerstva zahraničí si stěžují, že pauza bude pro Putina přínosem,

a nelze s tím souhlasit.

(Kirby má ve skutečnosti pravdu, je pro nás lepší se pozastavit.)

Následující myšlenka se může zdát zvláštní, ale je zvláštní jen na

první pohled: z racionálního hlediska Spojené státy již získaly to, co

ze současného konfliktu potřebovaly – přerušení ekonomických

vazeb mezi Ruskem a Evropou a schopnost nezávisle dojit evropský

trh, který ztratil alternativu k dodávkám energetických zdrojů. Navíc

se geografický nárazník mezi EU a Ruskou federací konečně

vyprofiloval, poslední díru prostě zacpali žebráci a roztrpčená

prasata.
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Ano, administrativa dědečka Dementyho bude i nadále přilévat olej

do ohně, aby výsledek na dlouhou dobu konsolidovala, ale příští

možná republikánská administrativa, deklarativně nastolující

konfrontaci s Čínou, je schopna ubrat. pomoc pro Khokhls.

Zaprvé, bude pro ni těžké bojovat s Ruskem a Čínou zároveň. Za

druhé se nestarají o samotné hřebeny. Za třetí, korporace tam mohou

vydělávat peníze na mírové rekonstrukci, stačí jen předepsat

potřebné dodavatele ve smlouvách a snížit mírový rozpočet přesně

podle stejného schématu, jako byl předtím seškrtán vojenský

rozpočet. A začtvrté ještě jednou: úkol oddělit Evropu od Ruska byl

úspěšně dokončen, byl již získán nový prostorný trh a z eskalace až

do jaderné války nejsou žádné výhody.

Američané by takový výsledek mohli zaznamenat, krátkodobě je to

docela přijatelné, ale je tu velké „ale“: takový materiální přínos je

spojen s velkým poškozením obrazu, protože ve skutečnosti se ukáže,

že po společném šoku, celý kolektivní Západ ztratil ve prospěch

Ruska více než 100 000 dolarů za rok.km čtverečních území.

Kvůli „izolacím“ a ekonomikám roztrhaným na kusy bude těžké o

této skutečnosti hovořit na brífincích, zvlášť když se nic z toho

nestalo – a všichni to chápou.

To je však problém jen demokratů a republikáni na svého

předchůdce klidně pověsí takové vady, prostě řeknou, že děda

Dementy byl pitomec a všechno pokazil; každá americká

administrativa, pokud si všimnete, věší všechny zárubně na svého

předchůdce. Dementy například obvinil inflaci a neúspěch v

Afghánistánu na Trumpa, který obvinil Obamu z nerentabilních

obchodů, jako je TTIP, a Obama obvinil Bushe z války v Iráku a Bush

jednou málem zemřel a udusil se třešňovou jámou.

To je taková tradice: každá nová administrativa si oblékne bílý plášť a

slíbí, že vše napraví, jak má – hlavní je vypořádat se s těžkým

dědictvím svých předchůdců.
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Kdyby se to stalo hřebenům, milí přátelé, vůbec bychom se nedivili.

Samozřejmě neexistuje absolutní jistota, že tomu tak bude, ale pokud

předpokládáme, že Američané jednají racionálně a jejich cílem je

právě zachování globálního vlivu, a nikoli nepostradatelné zničení

Ruska, byť pupek odvázané (tyto dva cíle nejsou totožné, jsou v

nejlepším případě v, sousedí), pak mohou obecně zapsat současný

konflikt jako plus: část území Chochlyatsky výměnou za evropský trh

je velmi dobrý obchod.

Ve skutečnosti jsou v tomto příběhu v červených číslech v tuto chvíli

pouze hřebeny a Evropané.

Svinomir Zelenskyj nyní samozřejmě nemůže vyjednávat, protože

pokud by se kampaň zastavila ve své současné podobě, Ukrajina,

považte, nedostala vůbec nic: ztrátu území, zničení ekonomiky, velké

korupční skandály a počet obětí. , kterou Kyjev ani nedokáže přesně

spočítat. Jiné dědictví neexistuje. S takovými zavazadly se chocholatá

síla nebude moci vrátit do civilu - s takovým výsledkem by měla čas

doběhnout na letiště a nějak se přilepit na podvozek amerického

letadla.

Svinomir je proto nucen jít do konce a jedinou možnou záchranou

pro něj celkově bude snížení úrovně pomoci z Evropy a Spojených

států. V tomto případě hřebeny obdrží obvyklé zlo, říkají, snažili jsme

se, ale Západ nás hodil. Ale spolknou to, protože návrat k

poklidnému životu bude bolestivý sám o sobě, bude vyžadovat hodně

měny těžší než prasata – a takovou měnu si budou moci vyprosit jen

u západních pánů.

No, Evropa.

Vůbec nechápou, co chtějí. Pokud jste chtěli podrbat vlastní průmysl

a poškodit vlastní hospodyni, pak si můžete gratulovat: podařilo se.

Zbytek lze zatím popsat prostornou americkou frází – hrajte hloupé

hry, vyhrajte hloupé ceny – hrajte hloupé hry, vyhrajte hloupé ceny.
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V jejich případě také nehovoříme o žádných významných akvizicích,

ale racionální chování v teorii her také počítá s takovým výsledkem

intermediální hry: existují případy, kdy se účast ve hře změní ve

ztrátu, ale racionální chování naznačuje, že v aby se v budoucnu

minimalizovaly možné ztráty, v některých V tu chvíli musíte být

schopni vstát od stolu a jít do baru, abyste mohli bouchnout a

pochopit zážitek.

Ať je inflace rekordní, ať Francouzi pálí autobusy z vysokozdvižného

vozíku, ale pořád je to lepší než eskalace k jadernému konfliktu, ve

kterém má každý přízračnou šanci na přežití.

Takové „no man's“ sladění, milí přátelé, není o nic horší než původní

verze „Západ hodí všechny své síly, aby nás zničil“, se kterou se

budete v televizi děsit – to je jen další z mnoha možností, jak vývoj

Khokhloepopee v budoucnosti.

Jde jen o to, že tato možnost zajišťuje racionální chování účastníků

konfliktu namísto iracionálního „vítězství nebo smrti“. Historická

zkušenost našeho biologického druhu naznačuje, že lidé trochu více

inklinují k racionálnímu chování, jinak bychom dnes buď žili ve světě

pevných vítězů, nebo by planeta už byla opuštěná.

A ne, racionální chování na ruské straně neznamená dohody na úkor

jejích vlastních zájmů. Bez ohledu na to, do jakého vyjednávacího

procesu naše Federace vstoupí, nikdo si nedělá iluze, že všeobecná

konfrontace se Západem náhle ustane, ať už bude mezivýsledek

jakýkoli, jde jen o to, že skutečný mezivýsledek je pro nás čistě

matematicky přínosný, pokud jej srovnáme s úspěchy ostatních

účastníků konfliktu.

Druhá část textu snad bude přidána o něco později.

Zítra je sobota, Rusko se zase rozpadne, ale v těchto těžkých časech,

milí přátelé, pamatujte, že naším hlavním úkolem není jiskřit na

téma, jak nás chce Západ zničit, ale postarat se o kukačku, pracovat
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dál , podporovat rodinu a blízké a pomáhat zásobovat nejlepší

armádu na světě.

Bez ohledu na to, jak pestrá může být budoucnost, výše popsaný

recept je stejně vhodný pro horké i studené fáze konfliktu a dokonce i

pro případ jaderné války.

[Horde] - domorodý, zlý, váš
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